

Содержание

Content

От главного редактора.....	4	From Editor-in-Chief.....	4
----------------------------	---	---------------------------	---

Новое в лексике / New in vocabulary

«Они опора институций»: Скуф как лингвокультурный типаж и ключевое слово текущего момента <i>Н. В. Козловская, А. С. Павлова.....</i>	7	“They are support of institutions”: Skuf as linguocultural type and present-moment keyword <i>N. V. Kozlovskaya, A. S. Pavlova.....</i>	7
Прилагательное <i>soevyi</i> и его лексикографическое представление <i>Е. В. Парышева.....</i>	22	Adjective <i>soevyi</i> and its lexicographic analysis <i>E. V. Parysheva.....</i>	22

Грамматические аспекты неологии / Grammatical aspects of neology

Фразы-мемы как источник неологизмов <i>Т.И. Стексова.....</i>	35	Phrases-memes as source of neologisms <i>T. I. Steksova.....</i>	35
Префиксоиды как средство выражения оценочности <i>Н. И. Коновалова.....</i>	46	Prefixoids as evaluation means <i>N. I. Konovalova.....</i>	46
Аналитические наречия <i>Т. В. Шмелева.....</i>	58	Analytical adverbs <i>T. V. Shmeleva.....</i>	58

Научная жизнь: хроника, обзоры, рецензии / Scientific life: chronicle, reviews

Русские неологизмы на поверхности языка: свежий срез. Рецензия на: Неология. Неография. 2024: сборник научных статей / отв. ред. Н. В. Козловская; Институт лингвистических исследований РАН. Санкт-Петербург: ИЛИ РАН, 2025. 224 с. <i>Е. В. Осетрова.....</i>	69	Russian neologisms on linguistic surface: fresh perspective. Review of: Neology. Neography. 2024: collection of scientific articles. Ed. by N. V. Kozlovskaya; The Institute for Linguistic Studies of the Russian Academy of Sciences. St. Petersburg: ILS RAS, 2025. 224 p. <i>E. V. Osetrova.....</i>	69
---	----	--	----